
 

 

Αθήνα, 15 Νοεμβρίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: τον Υπουργό Οικονομικών 

 τον Υπουργό Εσωτερικών 

 τον Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

Θέμα: Εμποροβιομηχανικός Σύλλογος Σαλαμίνας: Πανελλαδικό Κλείσιμο 

Καταστημάτων – Μέτρα Στήριξης της Εστίασης  

Ο Εμποροβιομηχανικός Σύλλογος Σαλαμίνας ανακοινώνει (Α.Π.281) τη συμμετοχή 

του στο Πανελλαδικό Κλείσιμο Καταστημάτων την Τρίτη 16 Νοεμβρίου 2021 μετά 

την ανακοίνωση των νέων μέτρων για την ανάσχεση της πανδημίας και παράλληλα 

ζητά συγκεκριμένα μέτρα στήριξης για την εστίαση προκειμένου να αποφευχθούν 

λουκέτα και απώλεια θέσεων εργασίας. 

Τα μέτρα που ζητά είναι:  

«Μη επιστροφή των επιστρεπτέων προκαταβολών, 

Συνέχιση της επιδότησης ανεργίας, 

Επαναφορά του μέτρου αναστολής των συμβάσεων εργασίας, 

Απαλλαγή από την καταβολή δημοτικών τελών, 

Μείωση του ΦΠΑ σε 6%, 

Συνέχιση της επιδότησης των δόσεων δανείων, 

Νέες χρηματοδοτήσεις ανάλογες εκείνων του 2020 και των αρχών του 2021» 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένη την αυξητική, δυστυχώς, τάση 

κρουσμάτων που ενδεχόμενα να επιφέρει και νέα μέτρα που θα καταστήσουν 

ακόμα και πιο δύσκολη την επιβίωση των επιχειρήσεων εστίασης, 

Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί: 

1. Ποια μέτρα ενίσχυσης θα ληφθούν ώστε η εστίαση να μπορέσει να 

επιβιώσει αυτό το δύσκολο, όπως προβλέπεται, χειμώνα και να μη κλείσουν 

επιχειρήσεις και χαθούν θέσεις εργασίας; 
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2. Υπάρχει πρόβλεψη για συνέχιση της επιδότησης ανεργίας και των δόσεων 

δανείων των επιχειρήσεων; 

3. Προβλέπεται η επαναφορά του μέτρου αναστολής των συμβάσεων και αν 

ναι, τι θα ενεργοποιήσει αυτό το μέτρο; 

4. Προβλέπονται νέες χρηματοδοτήσεις των επιχειρήσεων και αν ναι με ποιους 

όρους; 

5. Προβλέπεται απαλλαγή από την καταβολή δημοτικών τελών; 

6. Υπάρχει προοπτική μείωσης του ΦΠΑ και μη επιστροφής των επιστρεπτέων 

προκαταβολών και αν ναι, από τι εξαρτάται η τελική απόφαση λήψης αυτών 

των μέτρων που θα βοηθήσουν στην επιβίωση των επιχειρήσεων εστίασης; 

  Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




